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te l. (0 - 22 ) 781-10- t;l~osiedzenia Komisji Zdrowia Opieki SpolecznejFax 781-13-7€f'P , , ,
uroj. Mazomiec zpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska,

ktore odbylo sie w dniu 28 listop ada 2012 roku

o godzinie 1100 posiedzenie Komisji otworzyl i przywital wszystkich zebranych
Przewodniczacy Radoslaw Dec. Po stwierdzeniu quorum (lista obecnosci stanowi zalacznik
nr 1 do protokolu;) odczytal proponowany porzadek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie porzadku obrad.
3. Przyjecie wniosk6w w sprawie zmian w porzadku obrad.
4. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problem6w Alkoholowych oraz
Przeciwdzialania Narkomanii Miasta Marki na rok 2013. Druk nr 311.

5. Wydanie opinii dotyczacej projektu uchwaly w sprawie podzialu gminy na sektory.
Druk nr 288.

6. Sprawy rozne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Pkt. 3. Przyj~cie wnioskow w sprawie zmian porz<tdku obrad.

Brak wniosk6w.

Pkt. 4. Wydanie opinii dotycz<tcej projektu uchwaly w sprawie J)rzyl~CIa Gminnego
Programu Profilaktvki i Rozwi<tzvwania Problemow Alkoholowvch oraz
Przeciwdzialania Narkomanii Miasta Marki na rok 2013. Druk nr 311.

Projekt uchwaly w sprawie przyjecia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiazywania
Problem6w Alkoholowych oraz Przeciwdzialania Narkomanii Miasta Marki na rok 2013 druk
nr 311 stanowi zalacznik nr 2.

Projekt uchwaly zawarty w druku nr 311 przedstawila Pani Ewa Motyczynska pelnomocnik
Burmistrza ds. profilaktyki i rozwiazywania problem6w alkoholowych.

W dyskusji udzial wzieli m.in. ; radna Agnieszka Luzynska, Przewodniczacy Komisji Raoslaw
Dec, Pani Ewa Motyczynska.

W dyskusji poruszono m.in. kwestie zwiazane z; informacja 0 aktualnej liczbie os6b
uczestniczacych w realizacji Gminnego Programu Profilaktyki; czy prowadzona jest
dzialalnosc leczenia uzaleznien zwiazanych z komputerami; jak rozwija sie Mlodziezowe
Ochotnicze Pogotowie Rowiesnicze; jak wygladaja szkolenia wlascicieli punkt6w sprzedazy
alkoholu.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zarzadzil glosowanie wydania opinii do projektu uchwaly
zawartego w druku nr 311 .

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0



c

o

wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzymal pozytywna opinie,

Pkt. 5. Wydanie opinii dotycz'!cej projektu uchwaly w sprawie podzialu gminy na
sektorv. Druk nr 288.

Projekt uchwaly w sprawie podziahi gminy na sektory druk nr 288 stanowi zalacznik nr 3.

Pan Hubert Komorowski Naczelnik wydzialu Ochrony Srodowiska Gospodarki Wodnej
Rolnictwa przedstawil projekt uchwaly zawarty w druku nr 288.

Nastepnie Pan Naczelnik przedstawil autopoprawke do niniejszego projektu uchwaly
zawartego w druku nr 288 polcgajaca na dopisaniu w tytule zalacznika projektu uchwaly
zdania "sektory obejmuja nowo powstajace ulice znajdujace sie w obrebie ulic opisanych
w danym sektorze".

Dyskusji nie podjeto.

Przewodniczacy komisji zarzadzil glosowanie w sprawie wydania opinii do projektu uchwaly
nr 288.

Glosowanie:
za-9
przeciw- 0
wstrzymalo sie - 0

Projekt uchwaly otrzyrnal pozytywna opinie.

Pkt 6. Sprawy rozne.

Przewodniczacy komisji podziekowal burmistrzowi za naprawe nawierzchni ul. Ok61nej w
Markach.

Przewodniczacy Komisji zwr6cil uwage na uporzadkowanie terenu zwalki przy ul. Ok61nej w
Markach.

Nastepnie Przewodniczacy Komisji zwr6cil uwage czy prowadzone sa kontrole uzupelniania
oznakowania drogowego, pomalowania barier ochronnych i przejsc dla pieszych przy
plac6wkach oswiatowych w Markach

Pkt. 7. Zamkniecie posiedzenia.
Przewodniczacy Radoslaw Dec 0 godzinie 1550 zamknal posiedzenie Komisji Zdrowia,
Opieki Spolecznej, Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska.

Przewodniczacy Komisji
Radoslaw Dec
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